
                                                                        Inowrocław, 26 sierpnia 2020 r. 

 

WOA-II.0003.75.2020. 
 

 

 

Pan  

Patryk Kaźmierczak 

Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

 

 

 

 

 

 

W odpowiedzi na interpelację z 19 sierpnia 2020 r. dotyczącą wejścia w życie przepisów 

prawnych, nakładających na odbiorców końcowych energii elektrycznej tzw. "opłatę mocową", 

uprzejmie informuję, że Urząd Miasta Inowrocławia nie otrzymał wcześniej powiadomienia  

w tej sprawie od dostawcy energii elektrycznej. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

Sekretarz Miasta 

Piotr Strachanowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 


